ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ
ԳՆԱՆՇՄԱՆ ՀԱՐՑՄԱՆ ՄԱՍԻՆ

Հայտարարության սույն տեքստը հաստատված է գնանշման հարցման հանձնաժողովի
2017 թվականի _______ «N ___» որոշմամբ և հրապարակվում է
«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 27-րդ հոդվածի համաձայն

Գնանշման հարցման ծածկագիրը`  ՄԾ ՀԿ ԳՀԱՊՁԲ 18/2

Պատվիրատուն` ՀՀ Տարածքային Կառավարման և Զարգացման Նախարարության Միգրացիոն Ծառայության <<Հատուկ Կացարան>> ՊՈԱԿ-ը, որը գտնվում է Մոլդովական 29/1 հասցեում,հայտարարում է գնանշման հարցում, որն իրականացվում է մեկ փուլով` էլեկտրոնային գնումների Armeps (www.armeps.am) համակարգի միջոցով:
Գնանշման հարցման ընտրված մասնակցին սահմանված կարգով կառաջարկվի կնքել գնանշման հարցման ՄԾ ՀԿ ԳՀԱՊՁԲ 18/2 ծածկագրով պայմանագիր (այսուհետ` պայմանագիր)։                                                                                             
«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 7-րդ հոդվածի համաձայն` ցանկացած անձ, անկախ նրա օտարերկրյա ֆիզիկական անձ, կազմակերպություն կամ քաղաքացիություն չունեցող անձ լինելու հանգամանքից, ունի գնանշման հարցմանը մասնակցելու հավասար իրավունք:
Գնանշման հարցմանը մասնակցելու իրավունք չունեցող անձանց, ինչպես նաև մասնակիցներին ներկայացվող որակավորման չափանիշներն ու այդ չափանիշների գնահատման համար ներկայացվելիք փաստաթղթերը սահմանված են սույն ընթացակարգի հրավերով:
Ընտրված մասնակիցը որոշվում է հրավերի պահանջներին բավարար գնահատված հայտեր ներկայացրած մասնակիցների թվից` նվազագույն գնային առաջարկ ներկայացրած մասնակցին նախապատվություն տալու սկզբունքով։ 
Գնանշման հարցման հրավերը թղթային ստանալու համար անհրաժեշտ է դիմել պատվիրատուին, մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված` 2018թ. Հոկտեմբերի 10-ին  ժամը 14:00-ը։ Ընդ որում, թղթային ձևով հրավեր ստանալու համար պատվիրատուին պետք է ներկայացնել գրավոր դիմում։ Պատվիրատուն ապահովում է թղթային ձևով  հրավերի  տրամադրումն անվճար (այդպիսի պահանջ ստանալուն հաջորդող առաջին աշխատանքային օրը։ 
Էլեկտրոնային ձևով հրավեր տրամադրելու պահանջի դեպքում պատվիրատուն անվճար ապահովում է հրավերի` էլեկտրոնային ձևով տրամադրումը դիմումը ստանալու օրվան հաջորդող աշխատանքային օրվա ընթացքում։ 
Հրավեր չստանալը չի սահմանափակում մասնակցի` գնանշման հարցմանը մասնակցելու իրավունքը։ 
Գնանշման հարցման հայտերն անհրաժեշտ է ներկայացնել էլեկտրոնային ձևով` էլեկտրոնային գնումների Armeps (www.armeps.am) համակարգի միջոցով մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված 2018թ ______ժամը __-ն: Հայտերը, հայերենից բացի, կարող են ներկայացվել նաև անգլերեն կամ ռուսերեն: 
Հայտերի բացումը տեղի կունենա էլեկտրոնային ձևով` էլեկտրոնային գնումների Armeps համակարգի միջոցով,  սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված  2018թ  ________-ին  ժամը ___:___-ին։ 
Սույն ընթացակարգի վերաբերյալ բողոքները պետք է ներկայացնել Գնումների բողոքարկման խորհուրդ` _____________  հասցեով։ Բողոքարկումն իրականացվում է գնանշման հարցման հրավերով սահմանված կարգով։ Բողոքը ներկայացնելու համար պահանջվում է վճար` 30 000 (երեսուն հազար) ՀՀ դրամի չափով, որը պետք է փոխանցվի Հայաստանի Հանրապետության ֆինանսների նախարարության անվամբ բացված «900008000482» գանձապետական հաշվեհամարին: 

Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար `Հասմիկ Դանիելյանին:
					
<<Հատուկ Կացարան>> ՊՈԱԿ-ի էլեկտրոնային փոստի հասցեն է` hatukkacaran@mail.ru ,
հեռախոսահամարն է` 010-62-72-54 :
Պատվիրատու` ՀՀ ՏԿԶՆ ՄԾ <<Հատուկ կացարան>> ՊՈԱԿ 

ОБЪЯВЛЕНИЕ
О ЗАПРОСЕ КОТИРОВКИ ЦЕН

Текст данного объявления утвержден комиссией по запросу котировки цен по решению “___” от 
_______ 2017 года и опубликован согласно статье 27 закона РА “О закупках”

Код запроса котировки цен: ՄԾ ՀԿ ԳՀԱՊՁԲ 18/2

Заказчик –Министерствօ Территориального Управления и Развития Республики Армения, Миграционная Служба, <<Спецприемник>> ГНКО, который находится в городе Ереван, по адресу  Молдовакан 29/1, объявляет запрос котировки цен, который осуществляется одним этапом, посредством электронной системы закупок Armeps (www.armeps.am).
Отобранному участнику данного запроса по установленному порядку будет предложено заключение договора (в дальнейшем - договор) по выполнению код запроса котировки ՄԾ ՀԿ ԳՀԱՊՁԲ 18/2. 
Согласно 7-ой статье закона “О закупках” любое лицо, независимо от того обстоятельства, что оно является иностранным физическим лицом, иностранной организацией либо лицом без гражданства, имеет право участия в процессе закупки.
Критерии лиц, не имеющих право на участие в запросе котировки цен, а также предьявляемые участникам критерии квалификации и предоставляемые документы для оценки этих критерий установлены по данному процедурному приглашению.
Отобранный участник определяется из числа участников, представивших заявку, удовлетворившему требованиям приглашения по принципу отдачи предпочтения участнику, представившему предложение на минимальную ставку. 
 Для получения заявки на бумажном носителе  необходимо обратиться к заказчику, считая со дня даты опубликования объявления (2018г. 10-го октабря  в 14:00 часов). Кроме того для получения приглашения на бумажном носителе нужно подать заказчику письменное заявление. Заказчик обеспечивает предоставление приглашения на бумажном носителе бесплатно (последующий первый рабочий день после получения такого запроса). 
По требованию выдачи приглашения в энектронной форме заказчик бесплатно обеспечивает получение приглашения в течении последующего рабочего дня получения заявки о предостовлении приглашения в электронной форме.
Неполучение приглашения не ограничивает право участника на участие в запросе котировки цен.
Заявки на запрос котировки цен необходимо представлять в электронном виде посредством системы Armeps (www.armeps.am) считая со дня даты опубликования объявления (2018г. ______ в ___:___ часов). Заявки, кроме заявок на армянском, могут быть представлены также на английском и русском языках.
Вскрытие заявок будет производиться электронным путем посредством электронной системы закупок Armeps, считая со дня даты опубликования объявления (2018г. __________ в ___:___ часов).  
Жалобы по поводу данной процедуры нужно предъявлять в Апелляционный совет закупок по адресу ____________. Апелляция производится по установленному порядку запроса котировки цен. Для предъявления жалобы необходима плата в размере 30 000 (тридцать тысяч) драм, которую нужно перевести на банковский счет казначейства “900008000482”, открытый на имя Министерства Финансов РА.
Для получения дополнительных сведений по поводу данного объявления можете обратиться к секретарю оценивающей комиссии  Асмик Даниелян.
Адрес электронной почты “Спецприемник ”  ГНКО  –  hatukkacaran@mail.ru

      Номер телефона –  010-62-72-54 
       
      Заказчик – РА МТУР МС ''Спецприемник'' ГНКО 










ANNOUNCEMENT
ON SURVEY OF PRICING
The text of this announcement is approved by the Pricing inquiry commission’s «___» decision of ________  2017  and is published according to Article 27 of the RA Law "On Procurements"

Pricing Request Cryptogram EA ՄԾ ՀԿ ԳՀԱՊՁԲ 18/2

The Customer, Ministry of Territorial Administration and Development of Republic of Armenia, Migration Service, <<Reception Center>> SNPO, which is situated in Moldovakan 29/1 adress, is announcing a pricing query, which is carried out in one phase of an electronic procurement Armeps (www.armeps.am) system.
The selected Pricing survey respondents, in defined order, will be offered to sign a performance contract on Pricing Request Cryptogram EA ՄԾ ՀԿ ԳՀԱՊՁԲ 18/2  (Hereinafter Contract).
According to the Article 7 of the “Law on Procurements", any person, regardless of his factor being foreign individual, organization or person without citizenship has an equal right to participate in the pricing survey.
The qualification criteria for not eligible people to participate in survey, as well as the people not having the right to participate in the survey and the needed documents to be provided for the evaluation of those criteria are set out by the invitation of the same procedure.
The Selected participant is being decided among the number of applicants rated sufficient to the requirements of the invitation by the principle of giving preference to the bidder offering the lowest price.
In order to get the printed version of pricing survey invitation there is a need to apply the Customer counting since this announsement’s publishing day: 2018 october 10 , 14:00 o’clock. Moreover, to receive the paper form of  an invitation the customer should be introdused a written application. The client provides a hard copy of the invitation for free (in the first working day following the receipt of  the request).
In the case of the request an invitation in electronic form, the customer provides a free invitation to the issuance date of receiving the application in electronic form within the next business day.
Failure to receive an invitation does not restrict the participant's right to participate in pricing survey.
The Pricing Requests for Applications must be submitted electronically through the e-procurement Armeps (www.armeps.am) system until the date of the announcement _____, __:__ o’clock. Applications, besides Armenian language, can also be submitted in English or Russian.
Bid opening will take place electronically through the e-procurement system Armeps, counting from the date of the announcement on _____, __:__ o’clock.
Complaints regarding this procedure must be submitted to the Procurement Appeals Board, _________________. Pricing appeal as defined by the survey invitation. The required complaint filing fee is  30 000 (thirty thousand) AMD, which will go to "900008000482" Treasury bank account opened in the name of Armenia's Ministry of Finance.

For more information regarding this announcement, please contact the secretary of the evaluation committee, Hasmik Danielyan.

<<Reception Center>> SNPO 's e-mail address is: hatukkacaran@mail.ru,

The phone number is: 010-62-72-54

Client: RA MTAD MS <<Reception Center>> SNPO

